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Tilstede:	Claus,	Lars,	Peter	og	Christian.	David	havde	meldt	afbud.	

Regnskab.	

Lars	havde	lavet	en	fejl	i	regnskabet	og	glemt	at	påføre	præmierne	til	holdturneringen	sidste	år.	Der	er	
derfor	udarbejdet	et	korrigeret	regnskab,	som	uddeles	på	generalforsamlingen.	

Regnskabet	er	rimeligt	og	ville	vise	et	overskud,	hvis	ikke	vi	havde	afskrivning	af	vores	live-brætter.	

Medlemstal.	

Medlemstallene	er	bekymrende	og	de	er	stadig	for	nedadgående.	Det	kræver	gentagne	tiltag	at	hverve	og	
fastholde	nye	medlemmer,	ellers	hjælper	det	ikke.	Aldersgennemsnittet	på	hovedkredsens	medlemmer	
stiger,	så	der	skal	ske	et	eller	andet.	Det	er	hos	seniorerne	at	vi	oplever	det	største	frafald,	men	der	er	også	
faldende	antal	børn,	30	børn	og	ud	af	dem	er	kun	3	piger.	En	¼	af	klubberne	i	hovedkredsen,	har	stort	det	
alle	juniorerne.	

Skoleskak	turneringerne	oplever	også	faldende	antal	for	tiden.	Vi	mangler	nogen,	der	har	tiden	til	det	seje	
træk.	

Ur-indstilling.		

Udfordringen	omhandler	indstilling	af	urene,	med	eller	uden	træktæller.	Der	er	ikke	indkommet	nogen	
forslag	om	betænkningstiden.	

Topscorepræmie.		

Ingen	i	bestyrelsen	kan	huske,	om	vi	på	et	tidspunkt	har	vedtaget	noget	om	dette.	Meningen	er	at	præmien	
skal	gives	hvert	år,	til	spillere	som	opnår	7/7	i	holdturneringen	(5/5	i	de	lavere	rækker).	Det	kan	være	et	
forslag	til	næste	års	holdturnering.	Bestyrelsen	er	generelt	positive	overfor	ideen	med	topscore-præmier,	
og	det	skal	stå	i	reglementet.	

Ansøgning.	

Vi	har	modtaget	en	ansøgning	fra	Chesshouse,	men	ikke	alle	i	bestyrelsen	har	nået	at	læse	den,	så	det	bliver	
udsat	til	hele	bestyrelsen	er	samlet.	Men	som	udgangspunkt	vil	vi	i	bestyrelsen	gerne	støtte	relevante	tiltag,	
også	selvom	det	kun	kan	blive	med	et	symbolsk	beløb.	

Valg	til	generalforsamlingen.	

• Erik	Mouridsen	har	indvilliget	i	at	blive	ny	kasserer.		
• Vibeke	Grue	vil	sandsynligvis	gerne	være	nyt	bestyrelsesmedlem,	da	Christian	ikke	genopstiller.		
• Lars	Rasmussen	er	indstillet	på	at	blive	ny	revisor,	som	erstatning	for	Tom	Petersen.		

Der	er	en	mindre	fejl	i	kontingentsystemet.	Det	opstår	i	forbindelse	med	indmelding	og	udmelding	af	
medlemmer.	Hvis	der	fremover	sker	noget,	efter	kontingents-kørsel	er	godkendt,	skal	der	gives	besked	til	
kassereren.	


